

Announcement



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

إعلان

Dear members of USTF community of Faculty and Administrative staff,

As we approach the end of the academic year 2021/2022, we are pleased to extend our thanks and gratitude to everyone who contributed to achieve the university's vision and supporting its mission, committed to its core values and strategic goals.

In this regard, we invite all of you to attend the annual meeting with His Excellency USTF Chancellor and Cabinet to review the attained achievements, what is under progress, and the future plans of the University. So, it is important that you are present for this important meeting.

The meeting will be held on Friday, 1st of July 2022 at 10:00 AM and will last for one hour.

We will be glad to meet you.

أعزاءنا منتسبي مجتمع الجامعة من أعضاء الهيئتين التدريسية والإدارية،

يطيب لنا ونحن على أعتاب ختام العام الجامعي 2021/2022 أن نتقدم بالشكر والعرفان لكل من ساهم في تحقيق رؤية الجامعة وتدعيم رسالتها ملتزما بقيمتها الجوهرية وأهدافها الاستراتيجية.

وفي هذا الصدد، ندعوكم لحضور اللقاء السنوي مع سعادة مدير الجامعة والإدارة العليا للجامعة لاستعراض ما تم من منجزات وما هو قيد التنفيذ والخطط المستقبلية للجامعة. لذا فمن المهم أن تكونوا حاضرين لهذا اللقاء الهام.

سيعقد اللقاء في قاعة المؤتمرات بالجامعة في يوم الجمعة الموافق الأول من شهر يوليو لعام 2022 في تمام العاشرة صباحا وسيستمر لمدة ساعة.

سنسعد بلقياكم.

FORWARD TOGETHER

ننتقل معاً

USTFujairah

USTF Announcement

University of science and Technology of Fujairah

O:+97192222644 | M:+971567771910

www.ustf.ac.ae



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH



الإمارات
THE EMIRATES

FORWARD TOGETHER
APPLY NOW



ننطلق معاً
سجل الآن